
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 18. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 146
Forslag til lov om regulering af sociale medier.
Af erhvervsministeren (Simon Kollerup)

Spørgsmål 31
Det fremgår af erhvervsministerens besvarelse af L 146 - spørgsmål 12, at ”(d)et er 
vurderingen, at §§ 4-7 i lovforslaget om regulering af sociale medier ikke vil kunne opret-
holdes efter DSA’ens ikrafttræden, da DSA’en er en totalharmoniseringsforordning.” Kan 
ministeren forklare det rimelige i, at virksomheder skal bruge væsentlige omkostninger på 
at indrette sig efter en lovgivning, som kun forventes at være gældende i kort tid, mens 
ministeren omvendt ikke vil støtte et ændringsforslag om at etablere et uafhængigt dansk 
klagenævn med den begrundelse, at det vil være ”for omfattende og omkostningstungt at 
etablere et nævn med så kort levetid”, jf. ministerens besvarelse af L146 - spørgsmål 12?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Honoré Østergaard (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Oestergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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Offentligt
L 146 - Spørgsmål 31
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